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INDUSTRIJSKO–OBRTNIČKA ŠKOLA 
EUGENA KUMIČIĆA 55 
35000 SLAVONSKI BROD 
KLASA: 007-02/24-01/5 
URBROJ: 2178-1-16-05-24-3 
Slavonski Brod, 27. svibnja 2024. godine 
 

ZAPISNIK 
s 23. sjednice Školskog odbora održane dana 27. svibnja 2024. godine 

s početkom u 13.00 sati u knjižnici škole 
 
Sjednicu je sazvao: Antun Đurić, predsjednik Školskog odbora 
 
PRISUTNI: članovi Školskog odbora: 
1. Antun Đurić, predstavnik radnika škole 
2. Gordana Čarapović, Nastavničko vijeće 
3. Franjo Jelčić, Nastavničko vijeće 
4. Tomislav Šimundić, Brodsko–posavska županija 
5. Josip Grgić, Brodsko–posavska županija 
6. Nikola Bošnjak, Brodsko–posavska županija 
7. Snježana Čuma, Vijeće roditelja 
 
ODSUTNI: članovi Školskog odbora: 
 
OSTALI PRISUTNI:  
1. Luka Mladinović, ravnatelj 
2. Krunoslav Daković, tajnik škole 
 
Predsjednik Školskog odbora konstatirao je da je na sjednici prisutna većina članova Školskog 
odbora, te da Školski odbor može donositi pravovaljane odluke. 
 
Za sjednicu je predložen sljedeći DNEVNI RED na usvajanje: 
1. Usvajanje zapisnika s 22. sjednice Školskog odbora 
2. Predstavljanje programa rada za mandatno razdoblje kandidata s Liste kandidata za imenovanje 

ravnatelja Industrijsko–obrtničke škole 
3. Usvajanje Odluke o imenovanju ravnatelja Industrijsko–obrtničke škole 
4. Razno  
 
Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 
 
Ad) 1. 
Predsjednik Školskog odbora pitao je prisutne imaju li primjedaba na zapisnik s prethodne sjednice. 
Kako nije bilo primjedaba, isti je jednoglasno usvojen. 
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Ad) 2. 
Predsjednik Školskog odbora pozvao je kandidate na natječaju za imenovanje ravnatelja 
Industrijsko–obrtničke škole da se priključe sjednici i predstave svoj program rada za mandatno 
razdoblje. 
Kandidati su pozvani na predstavljanje programa za mandatno razdoblje pozivom upućenima dana 
20. svibnja 2024. godine. 
Abecednim redom određen je redosljed predstavljanja programa rada za mandatno razdoblje. 
Kandidat Lovrić Mario predstavio je svoj program rada za mandatno razdoblje. 
Nakon predstavljanja programa rada za mandatno razdoblje, članovi Školskog odbora su postavljali 
pitanja kandidatu, te je kandidat napustio prostoriju. 
Kandidat Živatović Marta nije pristupila predstavljanju svog program rada za mandatno razdoblje, 
stoga je isti pročitan na sjednici. 
 
Ad) 3. 
Predsjednik Školskog odbora je na početku navedene točke dnevnog reda istaknuo sljedeće:  

- po proceduri predviđenoj Statutom Industrijsko–obrtničke škole, a nakon predstavljanja 
programa rada za mandatno razdoblje kandidata na natječaju za imenovanje ravnatelja 
Industrijsko–obrtničke škole, Školski odbor javnim glasovanjem donosi Odluku o imenovanju 
ravnatelja Industrijsko–obrtničke škole 

- Školski odbor je zaprimio Zaključke o stajalištu Nastavničkog vijeća, skupa radnika i Vijeća 
roditelja 

- Zaključak o stajalištu Nastavničkog vijeća je da je Lovrić Mario kandidat za ravnatelja 
Industrijsko–obrtničke škole 

- Zaključak o stajalištu skupa radnika je da je Lovrić Mario kandidat za ravnatelja Industrijsko–
obrtničke škole 

- Zaključak Vijeća roditelja je da je Lovrić Mario kandidat za ravnatelja Industrijsko–obrtničke škole 

- Zaključkom o stajalištu obvezuju se članovi Školskog odbora–predstavnici Nastavničkog vijeća, 
skupa radnika i Vijeća roditelja da glasuju kod izbora ravnatelja Industrijsko–obrtničke škole 
prema stajalištu tijela koje ih je imenovalo u Školski odbor. 

Nakon obrazlaganja predsjednika Školskog odbora, isti je pozvao članove Školskog odbora na 
pojedinačnu raspravu u svezi točke 3. dnevnog reda. 
Predsjednik Školskog odbora komentirao je kandidate za ravnatelja Industrijsko–obrtničke škole. 
Franjo Jelčić komentirao je događaje koji su ptrehodili ovoj sjednici Školskog odbora, odnosno tzv. 
”kampanju”. 
Josip Grgić komentirao je kandidate za ravnatelja Industrijsko–obrtničke škole, te istaknuo da 
Brodsko–posavska županija kao osnivač škole podržava bilo kojeg kandidata kojeg izaberu radnici 
škole.. 
Nikola Bošnjak komentirao je kandidata Martu Živatović na način da je izrazio svoje razočarenje 
zbog nenazočnosti kandidata na predstavljanju programa rada. 
Slijedom navedenog, predsjednik Školskog odbora zamolio je članove Školskog odbora da javnim 
glasovanjem iznesu svoja stajališta o kandidatu za ravnatelja Industrijsko–obrtničke škole. 
Nakon provedenog javnog glasovanja, utvrđeno je da je kandidat Mario Lovrić dobio sedam (7) 
glasova članova Školskog odbora, dok je kandidat Marta Živatović dobila nula (0) glasova članova 
Školskog odbora, te je slijedom iznesenog Školski odbor donio sljedeću: 
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ODLUKU 
o imenovanju ravnatelja Industrijsko – obrtničke škole 
(KLASA: 007-02/24-01/5, URBROJ: 2178-1-16-05-24-4) 

 
Lovrić Mario imenuje se ravnateljem Industrijsko–obrtničke škole na vrijeme od pet (5) godina 
Mandat ravnatelju počinje dana 1. rujna 2024. godine 
Ova odluka stupa na snagu nakon dobivanja suglasnosti ministra znanosti i obrazovanja 
Ako ministar ne uskrati suglasnost u roku 15 dana od dana dostave zahtjeva za suglasnošću, 
smatra se da je suglasnost dana 
 
Ad) 4. 
Predsjednik Školskog odbora pozvao je sve prisutne na dodatnu raspravu i prijedloge u okviru točke 
razno.  
Ravnatelj škole upoznao je članove Školskog odbora sa zamolbom upućenom od strane Kazališno 
koncertne dvorane „Ivana Brlić Mažuranić“ Slavonski Brod za ustupanjem kamiona škole radi 
prijevoza scenske opreme na relaciji Slavonski Brod–Šibenik. 
Prijevoz bi se obavio dana 24. lipnja 2024. godine. 
Predsjednik Školskog odbora utvrdio je da su ovime iscrpljene sve točke dnevnog reda stoga je 
zaključio 23. sjednicu Školskog odbora.  
 
 
Sjednica zaključena u 14.05 sati. 
 
 
 
 

 
Zapisnik sastavio: 
Krunoslav Daković, dipl. iur. 
 

Predsjednik Školskog odbora: 
Antun Đurić, dipl. ing. stroj. 

 
 


